
 

Zápis č. 8 

                                             z 8. zasedání Zastupitelstva obce Hradec nad Svitavou, 

konaného dne 14.7.2015 v zasedací místnosti OÚ Hradec nad Svitavou 

 

 

Program: 

 

1.  Zahájení 

2. Zpráva činnosti rady obce č. 14, 15. 

3. Zadávací řízení – Výběrové řízení na zpracovatele žádosti o dotaci a organizační zajištění  

        výběrového řízení na dodatele stavebních prací pro projekt: „Výstavba vodovodu  

        v Hradci nad Svitavou – II. Etapa“. 

a) Zadávací dokumentace 

b) Seznam poptaných firem 

c) Rozhodnutí zadavatele o Komisi pro otevírání obálek s nabídkami a jmenování     

                          hodnotící komise 

4. Zadávací řízení –„Výběrové řízení na dodávku technologií pro svoz BRKO“. 

a) Zadávací dokumentace 

b) Seznam poptaných firem 

c) Rozhodnutí zadavatele o Komisi pro otevírání obálek s nabídkami a jmenování  

    hodnotící komise 

5. Grantový program obce 

6. Návrh zařazení silnic do silniční sítě stavby „Silnice I/43 Hradec nad Svitavou – Lačnov, 

 aktualizace“. 

7. Diskuse 

8. Závěr 

 

 

 

 



Začátek: 17.15 hod. 

 

 

Bod 1/ zahájení 

Starosta obce přivítal všechny přítomné a zahájil 8. zasedání Zastupitelstva obce Hradec nad 

Svitavou. 

 

Přítomní zastupitelé dle prezence: Ing. Čepička Josef, Čepičková Marie, Dvořák Radek,  

                                                               Ehrenberger Jiří, Gruberová Eliška, Kabát Jan, Nečas Karel, 

                                                               Pavliš Kamil, Ing. Pospíšil Václav, Mgr. Rolníková Zdenka,  

                                                               Růžička Zbyněk, RNDr. Štefka Leoš, Vařejková Veronika 

 

Omluveni: Hana Pavlišová, Vít Vařejka 

 

Zapisovatelkou pověřena: Stanislava Jonáková 

 

Dle počtu přítomných zastupitelů starosta konstatuje, že je zastupitelstvo obce usnášeníschopné. 

Hlasování: pro – proti – zdržel se    

 

 

1a) Usnesení 

zastupitelstvo obce schvaluje hlasování veřejné                                                  (13 – 0 – 0) 

 

 

1b) Usnesení 

zastupitelstvo obce schvaluje rozpravu ke každému bodu zvlášť                     (13 – 0 – 0)  

 

 

1c) Usnesení 

zastupitelstvo obce schvaluje návrhovou komisi ve složení: 

RNDr. Štefka Leoš                                                                                                  (13 – 0 – 0) 



Karel Nečas                                                                                                                (13 – 0 – 0) 

Zbyněk Růžička                                                                                                          (13 – 0 – 0) 

 

 

1d) Usnesení 

zastupitelstvo obce schvaluje ověřovatele zápisu: 

Ing. Josef Čepička                                                                                                      (13 – 0 – 0) 

Jan Kabát                                                                                                                    (13 – 0 – 0) 

 

 

Zápis z předchozího jednání zastupitelstva byl ověřen a je na obecním úřadě k nahlédnutí. Žádné 

námitky k němu nebyly.  

 

1e) Usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje program 8. zasedání Zastupitelstva obce Hradec nad Svitavou.   

                                       (13 – 0 – 0) 

 

 

Bod 2/ Zpráva o činnosti rady obce č. 14, 15 

Pan Štefka: Jednací řád rady obce je na stránkách? 

Starosta: Hned jak byl jednací řád schválen, dal se na stránky obce. 

Pan Štefka:  Rada č. 14, bod 4) Ty značky a zpomalovací retardéry, kolik to vyšlo? 

Starosta: 19.000,- Kč bez DPH. Jsou to tři značky plus dva zpomalovací retardéry. 

Pan Štefka: Rada č. 14, bod 5) Problém vody kolem chodníku. 

Starosta: S panem Hanzalem jsem mluvil, slíbil dvě varianty. Do podzimu předloží, aby se to dalo 

                 do rozpočtu, protože to bude drahý. 

 

2) Usnesení 

Zastupitelstvo obce bere zprávy o činnosti rady na vědomí.                                      ( 13 – 0 – 0 ) 

 

 



Bod 3/ Zadávací řízení – Výběrové řízení na zpracovatele žádosti o dotaci a organizační zajištění   

             Výběrového řízení na dodavatele stavebních prací pro projekt: „Výstavba vodovodu  

              v obci Hradec nad Svitavou – II. etapa“. 

Bod 3a) Zadávací dokumentace 

Pan Štefka:Jakmile bylo výběrové řízení na akci, která souvisela s tou velkou stavební akcí, tak se  

                     i dílčí výběrová řízení dělaly v limitu té velké akce. Abychom neudělali chybu v procesu 

                     výběrového řízení. 

Starosta: Budeme vybírat administrátora, který nám bude žádat dotaci, a který nachystá výběrové  

                   řízení na zhotovitele. 

Pan Štefka: Jestli tento výběr dodavatele nepodléhá tomu přísnějšímu režimu? 

Starosta: Když jsme dělali I. etapu, tak jsme také vybírali administrátora a pak zhotovitele. 

Pan Štefka: Bod 7) Kvalifikace uchazeče, jsou tady 3 zakázky na zpracování žádosti o dotaci a  

                   2 zakázky na organizační zajištění. Nemělo by tam být na realizované zakázky?  

                     Tento člověk realizoval 5 akcí, ale nic to neříká o tom, jestli to bylo zpracováno kvalitně  

a byly přijatý. 

Pan Nečas: Jsou k tomu reference od objednatelů. 

Pan Štefka: Tam není napsané realizované akce. A to jsou akce, které prošly? 

Pan Nečas: Jsou to realizované akce. 

Pan Nečas: Nikdo Vám nedá referenci o akci, která neprošla, že by ten uchazeč neuspěl. 

Pan Čepička: Text takto napsaný, nevylučuje extrémní možnost, že by k tomu mohlo nastat, existuje  

možnost, že to někdo zkouší, a nevyšlo mu to. Pokud bychom doplnili „ o dotaci  

                        na realizovanéprojekty s finančním rozsahem, tím bude  

ošetřeno, že žádosti, které zpracoval,byly úspěšné v žádosti o přidělení dotace. 

Starosta: Doplníme datumy: lhůty pro podání nabídek, tj. do 3.8.2015 do 16:30 hod. 

                                                    lhůta pro podání nabídek končí dne 3.8.2015 v 16:30 hod. 

                                                    otevírání obálek s nabídkami se uskuteční dne 3.8.2015 v 16.31 hod. 

 

3a) Usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje zadávací dokumentaci pro Výběrové řízení na zpracovatele žádosti  

o dotaci a organizační zajištění výběrového řízení na dodavatele stavebních prací pro projekt: 

„Výstavba vodovodu v obci Hradec nad Svitavou“.                                                 ( 13 – 0 – 0 ) 



 

Bod 3b) Seznam poptaných firem 

Starosta: Jsou tam některé firmy, s kterýma jsme spolupracovali, některé firmy jsou na doporučení. 

                 Nějaké jiné návrhy? 

Pan Kabát: Bude se to zveřejňovat? Budou se tyto firmy poptávat? 

Starosta: Bude se to zveřejňovat. Poptají se firmy a zbytek se může přihlásit, protože to bude  

                 zveřejněno. 

 

3b) Usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje seznam poptaných firem: 

AP INVESTING s.r.o., ing. Stanislav Jelínek, Palackého třída 12, 612 00 Brno, 

VIS –Vodohospodářsko-inženýrské služby, spol s.r.o., ing. Ladislav Forejtek, Na Střezině 1079,  

500 03 Hradec Králové, 

DABONA s.r.o., Drahoslav Chudoba, Sokolovská 682, 516 01 Rychnov nad Kněžnou, 

REPO – regionální poradenská s.r.o., Mgr. Zuzana Komárková, Vraclavská 285, 566 01  Vys. Mýto, 

Multiagua s.r.o., Marcela Pavlíčková, Veverkova 1343/1, 500 02 Hradec Králové. 

( 13 – 0 – 0 ) 

 

Bod 3c) Rozhodnutí zadavatele o Komisi pro otevírání obálek s nabídkami a jmenování hodnotící  

komise 

Starosta: Mám nachystaných 5 jmen,ke každému členu bychom měli zvolit náhradníka, kdyby  

                  onemocněli nebo se nemohli z nějakého důvodu dostavit. 

            Předsedou komise p. Karel Nečas, p. Jiří Šašek, p. Stanislava Vaněčková, p. Dagmar  

                  Korcová, p. Hana Pavlišová. 

 

3c) Usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje Rozhodnutí zadavatele o Komisi pro otevírání obálek s nabídkami a 

jmenování hodnotící komise: p. Karel Nečas, p. Jiří Šašek, p. Stanislava Vaněčková, p. Dagmar 

Korcová, p. Hana Pavlišová.                                                                                             ( 13 – 0 – 0 ) 

 

Starosta: Teď bychom měli navolit ke každému členu jednoho náhradníka, měl by to být člen ZO. 

Pan Štefka: Nestačilo by zvolit 3 náhradníky. 



Starosta: Můžeme zvolit 3 náhradníky. Hlásí se někdo jako náhradník? Bylo by to 3.8.2015v 16:31  

hod. 

                 Přihlásili se: Jan Kabát, Zbyněk Růžička, Radek Dvořák. 

 

3d) Usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje náhradníky do komise pro otevírání obálek s nabídkami: 

Jana Kabáta, Radka Dvořáka a Zbyňka Růžičku.                                                         ( 13 – 0 – 0 ) 

 

 

Bod 4) Zadávací řízení – „Výběrové řízení na dodávku technologií pro svoz BRKO“. 

Bod 4a) Zadávací dokumentace 

Starosta: Dostali jste zadávací dokumentaci. Máte něco na doplnění? 

Pan Čepička: Ty parametry vozidla schválil kdo? 

Starosta: Parametry vozidla jsem konzultoval s panem Čáslavským, s  panem Heřmanem Bindrem  

                 v autodílně a ještě s jedním technikem. 

Pan Čepička: Ptám se, jestli ty parametry nejsou nastaveny, aby to pasovalo na jedno vozidlo, žádný  

                        se tam jiný nevešlo. 

Starosta: Parametry jsou dány v žádosti o dotaci. 

Starosta: Dopíšeme tam datumy: lhůta pro podání nabídek do 4.8.2015 do 15:00 hod. 

otevírání obálek se uskuteční 4.8.2015 v 15:01 hod. 

                                                            jednání hodnotící komise se uskuteční dne: 4.8.2015. 

 

4a) Usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje zadávací dokumentaci pro „Výběrové řízení na dodávku technologií 

pro svoz BRKO“.                  ( 13 – 0 – 0 ) 

 

Bod 4b) Seznam poptaných firem 

Pan Štefka: Jak tento seznam vzniká? Seznam poptaných firem –má někdo nějakou zkušenost? 

Starosta: Pan Čáslavský už výběrové řízení dělal, taktyto firmy zná. 

Pan Čepička: To jsou spíš dodavatelé. 

Starosta: Jsou to výrobci i dodavatelé. 



 

4b) Usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje seznam poptaných firem: 

Unikont Group s.r.o., Služeb 609/6, 108 00 Praha, 

CHARVÁT CTS a.s., Okřínek 53, 290 01 Okřínek, 

Auto SAS s.r.o., Rychnovská 577, 517 01 Solnice, 

Traktorservis-ML s.r.o., Silůvky 87, 664 46 Silůvky, 

SIMED s.r.o., Slovany 140, 544 01 Dvůr Králové nad Labem.                                      ( 13 – 0 – 0 ) 

 

 

Bod 4c) Rozhodnutí zadavatele o Komisi pro otevírání obálek s nabídkami a jmenování hodnotící  

               komise     

Starosta: Mám tu 5 jmen: Karel Nečas, Ing. Čáslavský, Jiří Šašek, Stanislava Vaněčková, Heřman 

Binder. Musíme zase schválit tři náhradníky. Bude to 4.8.2015 v 15:01 hod. Náhradníci: Ladislav 

Binder, Jan Kabát a Zbyněk Růžička.    

 

4c) Usnesení 

 Zastupitelstvo obce schvaluje Rozhodnutí zadavatele o Komisi pro otevírání obálek s nabídkami a 

jmenování hodnotící komise: Karel Nečas, Ing. Jan Čáslavský, Jiří Šašek, Stanislava Vaněčková, 

Heřman Binder.                                                                                                   ( 13 – 0 – 0 ) 

 

4d) Usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje náhradníky do Komise pro otevírání obálek s nabídkami: Ladislava 

Bindera, Jana Kabáta a Zbyňka Růžičku.                                                                         ( 13 – 0 – 0 ) 

 

 

 

Bod 5) Grantový program obce 

Pan Růžička: Novelizace opravdu proběhla. Mám tu zprávu pro obce a města. Jsou tam tři druhy 

 dotací. Týká se to velkých měst a krajů. Jsou tři druhy dotací: programová, individuální 

 a dotace zvláštním právním předpisem. Programy zpravidla vypisují pouze větší obce 

 ( města ) a kraje. Malé obce programy na poskytování dotací vzhledem k objemu  

prostředků svéhorozpočtu většinou nevypisují. A poskytují pouzeindividuální dotace  



na účely určené žadateli v žádostech. Účel dotace určuje žadatel tím, že ho uvede  

ve své žádosti o poskytnutí dotace. Takovou dotaci může podat v průběhu celého roku 

 na základě situace, v niž se žadatel právě ocitl.  

Starosta: Jak se dávaly příspěvky dřív, ty už se dávat nemůžou, proto se menší částky řešily jako dary,  

ale to už podle pardubického úřadu finanční odbor příspěvkynemůžou být. 

Pan Růžička: Obec grant vůbec mít nemusí, týká se to měst a krajů. Je to papírování pro obec  

                        i pro toho, kdo o to žádá a je to zbytečný nějaký grantový program. Grantový program 

                        malé obce nevypisují, jen větší města či kraje. Pokud územně samosprávní celek  

                        podporuje například činnosti sportovního klubu formou dotace, jedná se zpravidla 

o individuální dotaci. Pokud je poskytována na základě žádosti sportovního klubu, který 

                        v žádosti uvede, na jaký účel o dotaci žádá. Poskytovatel dotace rozhodne, zda žádosti  

                        vyhoví. Může se to opakovat každoročně. O dotaci se musí písemně požádat. Žádost  

                        musí splňovat náležitosti uvedené v § 10a.  

Pan Čepička: Zavedeno bylo, že obec chtěla nějakým způsobem podpořit činnost spolků. V našich  

podmínkách se jedná o fotbalisty, kteří se pohybují 50 – 100 tis. Samotné spolky dělají  

v rozpočtu 25 tis..Napsala se žádost, napsalo se, na co se to chce využít, obec měla  

právo překontrolovat použití těchto prostředků.  Zásada byla taková. Individuální  

                      dotace těmtospolkům je schválena v rozpočtu. Když jsem si prošel jednotlivé zákony,  

tak Zákon o obcích o tomtoneříká vůbec nic. Základní vyhláška, která se tohoto týká, 

je Zákon č. 250 o rozpočtových pravidlech. Nejvíc se toho dotýká § 10 a, b, c, kde je  

                       stanoveno jakým způsobem, pokud se jedná o granty, jaké formální náležitosti tam mají  

být. Ale nenašel jsem tam, že by nějaký zákon zakazoval, abychom to obec tak už  

nemohla dělat. Ale pokud nám to zákon přímo nenařizuje, proč zavádět další zbytečnou  

administrativu. Můžeme na tom změnitdvě věci, použít jednotný formulář a v řádném  

termínu oznámit organizacím, aby si zažádali o příslušnou dotaci, tak aby to nebylo 

 na poslední chvíli, aby obec věděla při sestavování rozpočtu, s jakou částkou má počítat. 

                       Jsou tam zahrnuti stavebníci,na to má obec samostatnou vyhlášku, kde je jasně dáno  

jak má tato individuální podpora vypadat, takže na to taky není potřeba vymýšlet nějaký 

 grant. Mně se tento systém nelíbí a nesouhlasím s tím. 

Starosta: Máte někdo nějaký návrh? 

Pan Čepička: Pan Růžička to říkal, není potřeba nic přijímat. Pokud to tak musí být ze zákona, tak to 



                       musí mít všichni. 

Starosta: Mluvili jsme o tom už v zimě, kde nám řekli, že peněžité příspěvky to nemůžou být žádné  

příspěvky. Je rozdíl mezi tím, jestli jsou to návratní finanční výpomoci podle zákona 

 č. 250 nebo od poskytování darů nebo zápůjček, kterého se zákon č. 250 nebo  

                  novela, vůbec netýká.  

Pan Čepička: On řeší jen granty, tam je to rozepsaný. 

Starosta: My jsme dávali od února příspěvky organizacím, ale v radě jsme to nazývali dar, tím se tato  

novela obešla. Tím, že jsme to nazvali peněžní dar, tak se toho tato novela netýká. 

 Kdybychom používali, že to jsou peněžité dary nebo zápůjčky, tak ten zákon taky  

obejdeme. 

Pan Kabát: Jak je to tam formulováno, to je jako dar? 

Pan Růžička: To se nazývá dotací. Novelizací č. 250/2000, zákon č. 24/2015 různé druhy, jsou tam  

                        parametry, § 10 a, b, c. U malých obcí stačí individuální dotace. 

Starosta: Dotace na návratné finanční výpomoci jsou poskytovány podle zákona č. 250/2000 Sb.  

                 v režimu veřejného práva, naproti tomu dary a zápůjčky zákona č. 89/2012 Sb. občanský  

                 zákoník v režimu soukromého práva. Je proto nutné striktně udělovat poskytování dotací a  

                 návratných finančních výpomocí od poskytování darů a zápůjček, kterého se zákon ani  

novela netýká. 

                 Dotace se týkají novelizace, ale dary a zápůjčky ne. 

Pan Růžička: Příspěvek můžeme nazvat individuální dotace. Ke splnění individuální dotace je žádost,  

                       která bude moc být předložena po celý rok. 

Pan Nečas: Na stránkách města Svitav mají do rozpočtu daný velké příspěvky k finančnímu rozpočtu a  

                     pak mají 300 tis., které rozdělují podle žádostí těch malých. 

Pan Čepička: Obec má tento dopis z ministerstva financí? 

Starosta: Stanovisko Ministerstva financí k některým dotazům. Otázky a odpovědi k novelizaci. 

                 Návrh? 

 

5) Usnesení  

Zastupitelstvo obce neschvaluje Grantový program obce Hradec nad Svitavou.           ( 12 – 0 – 1 ) 

 

Bod 6) Návrh zařazení silnic do silniční sítě stavby „Silnice I/43 Hradec nad Svitavou – Lačnov,  



             aktualizace“. 

Starosta:  Byli jsme na jednání o silnici I/43 Hradec nad Svitavou - Lačnov, kde bylo i ředitelství silnic a  

                  dálnic, kde nám bylo předloženo, jak se silnice rozdělí. Dostali jste mapku. Dostali jsme  

na projednání úsek od křižovatky na Kamennou Horku až po to esíčko, což by mělo přejít  

do správy majetku obce Hradec nad Svitavou.  Ze silnice se stane místní komunikace. Když  

jsem viděl původní studii, myslel jsem, že tam bude odbočovací pruh, který se bude  

napojovat na starou silnici a bude pokračovat do Svitav, to v nové studii není. Na novou  

silnici se bude dát dostat u Zavadilky a u pana Sacharčuka, jak má opravnu. Z této silnice  

se stane místní komunikace, kde obec může říct, kdo po tom bude jezdit a za jakým účelem. 

                 Bude napojena na místní komunikaci, která bude pokračovat pod mostem pod novou  

                 komunikaci a bude se napojovat podél této cesty I/34 a bude pokračovat a napojovat se  

na nově vybudovanou polní cestu dál k hnojišti a dozadu. Po této silnici by žádný osobní 

 a nákladní auta neměly jezdit. Bude tam jezdit akorát zásobování. 

Pan Štefka: Na obec spadne zimní údržba? 

Starosta: Asi část, ne celá. 

 

6) Usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje návrh zařazení silnic do silniční sítě stavby: Silnice I/43 Hradec nad 

Svitavou – Lačnov, aktualizace“, z kterého vzešla tato úprava pro obec Hradec nad Svitavou: Úsek 

stávající silnice I/43 v km 60,205 – 61,577 ( od železničního podjezdu – uzlový bod 1434-A036 

křižovatka se silnicí III/0436 – stávající odbočka na Kamennou Horku ) v délce 1372 m – zařazení do 

místních komunikací ve správě Obce Hradec nad Svitavou s podmínkou na nutnost vyřešení 

vyústění dešťové vody.             ( 13 – 0 – 0 ) 

 

 

Bod 7) Diskuse 

Pan Štefka: Informaci co nás zítra čeká. 

Starosta: Zítra začíná pochůzka s Povodím řeky Moravy, se životním prostředím a s různými  

odborníky, středa, čtvrtek, pátek se bude dělat pochůzka po řece Svitavě. Povodí Moravy  

bude dělat protipovodňové úpravy, kácení keřů stromů, zrušení plotů, co tam mají lidé  

postavený. Kontrolovat podle seznamu, kdo ještě vypouští splaškovou vodu do potoka.  

                Upozorňovat lidi, aby si přípojky dobudovali nebo je začnou sankcionovat. 

Pan Štefka: Zhruba 60 domů není ještě napojeno. Budeme mít tam s sebou seznam, kdo ještě není  



                     napojený? 

Starosta:  Seznam je nachystaný. Někteří lidé, tam vypouští vodu z rýn, to je voda dešťová, tuto vodu  

                  vypouštět můžou, aby to nebyla splašková. 

Pan Čepička: Až půjdete kolem pošty, skutečně by bylo potřeba i výhledově se zabývat stavem mostu. 

Starosta: Máme odborníka, který udělá studii, kolik by to stálo.  

Pan Tesař: Jestli by nešlo dát na internet termín, kdy se bude chodit zapisovat voda. Abychom to  

věděli dopředu. Rozhlas není taky slyšet. 

Starosta: Fungoval tady smsinfokanál, bylo dvě koruny za smsku. Volal jsem do této firmy, sepisovali  

                  jsme novou smlouvu, domluvili jsme se, že smska bude stát devadesátdevět halířů. Co bude  

                  vyhlášeno v rozhlase, tak se zároveň zaregistrovaným bude posílat sms formou. Jak se  

                  zaregistrovat, vyjde teď ve zpravodaji, dá se to i na web. 

Pan Tesař: Šla by faktura posílat na mail? 

Starosta: Domluvím se s paní účetní, po nahlášení mailu to určitě půjde. 

 

 

Bod 8) Závěr 

Vzhledem k tomu, že se program dnešního zasedání ZO vyčerpal a nikdo již nemá žádné připomínky, 

dotazy nebo návrhy, starosta obce jednání v 18:35 hod ukončil. 

 

 

 

V Hradci nad Svitavou 14.7.2015 

 

 

 

Zapsala: Stanislava Jonáková                                          …………………………………. 

 

 

 

 

 



Ověřovatelé zápisu:   

Ing. Josef Čepička             …………………………………. 

 

 

 

Jan Kabát                      ………………………………….. 

 

 

 

 

……………………………………..                              …………………………………….. 

Karel Nečas                                                                        Kamil Pavliš 

        místostarosta obce                                                                  starosta obce 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Závěr  8.zasedání Zastupitelstva obce Hradec nad Svitavou,  

konaného 14.7. 2015 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje: 

1a) Hlasování veřejné. 

1b) Rozprava ke každému bodu zvlášť. 

1c) Návrhovou komisi ve složení: RNDr. Leoš Štefaka, Karel Nečas, Zbyněk Růžička. 

1d) Ověřovatelé zápisu: ing. Josef Čepička, Jan Kabát. 

1e) Program 8. zasedání ZO. 

3a) Zadávací dokumentaci pro Výběrové řízení na zpracovatele žádosti o dotaci a organizační zajištění  

      výběrového řízení na dodavatele stavebních prací pro projekt: „Výstavba vodovodu v obci Hradec  

      nad Svitavou“. 

3b)Seznam poptaných firem: 

       AP INVESTING s.r.o., Ing. Stanislav Jelínek, Palackého třída 12, 612 00 Brno, 

       VIS – Vodohospodářsko-inženýrské služby, spol. s.r.o., Ing. Ladislav Forejtek, Na Střezině 1079, 

                 500 03 Hradec Králové, 

        DABONA s.r.o., Drahoslav Chudoba, Sokolovská 682, 516 01 Rychnov nad Kněžnou, 

        REPO – regionální poradenská s.r.o., Mgr. Zuzana Komárková, Vraclavská 285, 566 01 Vysoké  

                     Mýto, 

Multiaqua s.r.o., Marcela Pavlíčková, Veverkova 1343/1, 500 02 Hradec Králové. 

3c) Rozhodnutí zadavatele o Komisi pro otevírání obálek s nabídkami a jmenováním hodnotící  

      komise: p. Karel Nečas, p. Jiří Šašek, p. Stanislava Vaněčková, p. Dagmar Korcová, p. Hana  

Pavlišová.  

3d) Náhradníkydo komise pro otevírání obálek s nabídkami: Jana Kabáta, Radka Dvořáka a Zbyňka  

Růžičku.     

4a) Zadávací dokumentaci pro „Výběrové řízení na dodávku technologií pro svoz BRKO“. 

4b) Seznam poptaných firem: Unikont Group s.r.o., Služeb 609/6, 108 00 Praha, 

                                                      CHARVÁT CTS a.s., Okřínek 53, 290 01 Okřínek, 

                                                       Auto SAS s.r.o., Rychnovská 577, 517 01 Solnice, 

Traktorservis-ML, s.r.o., Silůvky 87, 664 46 Silůvky, 



                                                    SIMED s.r.o., Slovany 140, 544 01 Dvůr Králové nad Labem. 

4c) Rozhodnutí zadavatele o Komisi pro otevírání obálek s nabídkami a jmenování hodnotící komise: 

Karel Nečas, Ing. Jan Čáslavský, Jiří Šašek, Stanislava Vaněčková, Heřman Binder.   

4d) Náhradníky do Komise pro otevírání obálek s nabídkami: Ladislava Bindera, Jana Kabáta a Zbyňka 

 Růžičku.      

6)   Návrh zařazení silnic do silniční sítě stavby: „Silnice I/43Hradec nad Svitavou – Lačnov,  

       aktualizace“, z kterého vzešla tato úprava pro obec Hradec nad Svitavou:Úsek stávající silnice 

       I/43 v km 60,205 – 61,577 (od železničního podjezdu – uzlový bod 1434-A036 křižovatka se silnicí  

       III/436 – stávající odbočka na Kamennou Horku) v délce 1372 m – zařazení do místních  

       komunikací ve správě Obce Hradec nad Svitavou. 

 

 

 

Zastupitelstvo obce neschvaluje: 

5)   Grantový program obce Hradec nad Svitavou. 

 

 

 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí: 

2)    Zprávuo činnosti rady obce č. 14, 15. 

 

 

V Hradci nad Svitavou dne 24.6.2015 

 

 

 

                                                                                                     …………………………………….                                            

………………………………. 

           Karel Nečas                                                                                Kamil Pavliš  

  místostarosta obce                                           starosta obce   

 



 

 

 

Zápis č. 8 

 

z 8. zasedání Zastupitelstva obce Hradec nad Svitavou, konaného 

dne 14.7.2015 obsahuje celkem  
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